
 

 

 

Številka: 900-136/2023-2 

Datum: 20. april 2023 

 

 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K  
 

 

3. seje sveta, ki je bila 18. aprila 2023 , s pričetkom ob 17. uri,  v pritličnih prostorih MOL SLS, Kosijeva ul. 1, 

Ljubljana. 

 

Sejo je sklical predsednik sveta Četrtne skupnosti Šentvid g. Damijan Volavšek, ki je sejo tudi vodil. 

 

NAVZOČI ČLANI SVETA: 

Mateja Brus, Janez Cedilnik, Vida Drganc, Mojca Gašperšič Kapš, Blaž Gregorin, Matija Jutraž, Klas Lesjak,  

Doroteja Mlakar, Vita Mušič, Srečo Orsag, Jože Sever, Maja Smrekar Volavšek, Jure Vidmar in Damijan Volavšek. 

  

OSTALI NAVZOČI: 

Peter Kovač – vodja okoliša pri PP Ljubljana – Šiška, Robert Golavšek - Služba za lokalno samoupravo MU MOL in 

občani. 

 

IZOSTANEK JE OPRAVIČIL: 

Gašper Bakač. 

 

 

Seja se je snemala. 

 

Seja je bila sklicana z naslednji predlogom dnevnega reda: 

 

1. Varnostna problematika v ČS Šentvid 

2. Potrditev zapisnika 2. seje Sveta ČS Šentvid 

3. Potrditev zapisnika 1. izredne seje Sveta ČS Šentvid  

4. Poročilo predsednika Sveta 

5. Pobude 

 

 

V uvodu v sejo je predsedujoči pozdravil navzoče in  ugotovil da je navzočih  12 od 15 članov Sveta, da je s tem Svet 

sklepčen in lahko prične z delom. 

Za udeležbo na seji se je posebej zahvalil g. Petru Kovaču, vodji policijskega okoliša pri Policijski postaji Ljubljana – 

Šiška in pozdravil navzoče občan(k)e. 

 

V nadaljevanju je člane Sveta seznanil, da je bil Svet pozvan, da do 21. 4. 2023 odda predlog rebalansa finančnega 

načrta za leto 2023 in predlagal, da se dnevni red razširi z novo točko dnevnega reda: "Predlog rebalansa finančnega 

načrta ČS Šentvid za leto 2023 in dopolnitev malega dela ČS Šentvid za leto 2023", ki postane nova točka 5 in oprl 

razpravo. 

 

 

 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal na glasovanje naslednji predlog dnevnega reda: 
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1. Varnostna problematika v ČS Šentvid 

2. Potrditev zapisnika 2. seje Sveta ČS Šentvid 

3. Potrditev zapisnika 1. izredne seje Sveta ČS Šentvid  

4. Poročilo predsednika Sveta 

5. Predlog rebalansa finančnega načrta ČS Šentvid za leto 2023 in dopolnitev malega dela ČS Šentvid za 

leto 2023 

6. Pobude 

 

 

Navzočih je bilo 12 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov Sveta. 

ZA predlagani dnevni red je glasovalo 13 članov Sveta. 

 

Dnevni red je bil sprejet. 

 

 

 

AD 1. 

Varnostna problematika v ČS Šentvid 

 

 

V uvodu v točko je predsedujoči predstavil glavne težave s področja varnosti, ki jih zaznavamo v Šentvidu: 

 

• vandalizem v Šentvidu v največji meri povezan z odhodi iz nočnega kluba K12 

• požigi avtomobilov in vrtnih ut na parkirišču za naseljem 'Zvezda' in 

• problematika vezana na prireditve na parkirišču P & R Stanežiče. 

 

Gosta, g. Kovača je prosil, da navzoče seznani s stanjem varnosti na območju ČS Šentvid in se nato dotakne naštetih 

problemov. 

 

G. Kovač je povedal, da je glede na statistiko, ČS Šentvid varnostno manj izpostavljena. 

 

Glede požigov avtomobilov in vrtnih ut je povedal, da se ti niso zgolj lokalni, ampak se pojavljajo v celi Ljubljani s 

strani različnih storilcev. 

V zadnjem času požigov ni bilo a ni gotovo, da je to posledica prijetja storilca na območju Šiške. 

 

Občanke so predlagale pogostejšo prisotnost policijskih patrulj in dodatno razsvetljavo na parkirišču. 

G. Kovač je povedal, da občasno opravljajo poostren nadzor, vendar je verjetnost, da bo prišlo do požiga v času 

nadzora majhna. 

 

Glede problematike vezane na prireditve na parkirišču P & R je povedal, da se policija redno odziva na prijave, ki pa 

jih je v zadnjem času precej manj, kot v preteklosti. Policija ukrepa v okviru svojih pristojnosti, pogosti pa so tudi 

obiski kriminalistov, ki ugotavljajo izvor predmetov v prodaji na 'Bolšjem trgu' – da ti niso ukradeni ali da se ne 

prodajajo stvari, za katere je prodaja prepovedana ali strogo regulirana. 

 

V zvezi s parkiriščem P & R Stanežiče je bil izpostavljen problem nelegalnega parkiranja po okoliških površinah, saj 

je samo parkirišče zasedeno s samo prireditvijo.  

'Driftanje' na praznem parkirišču se je nehalo, čeprav je bilo v preteklosti precej moteče. 

Izpostavljen je bil tudi problem smetenja. Organizator samo prizorišče sicer počisti, ne pa tudi okoliških poti in 

zemljišč. 

Opozorjeno je bilo tudi, da je pričakovati kraje kmetijskih pridelkov v času. 

Glede sanitarij je bilo povedano, da je bolj kot njihovo število, problematično njihovo redno čiščenje. 

 

 

Občanka je opozorila na problem vandalizma v času ob vikendih, ko se zapira lokal K12. Prihaja do prevračanja kant 

za smeti, občasno tudi ustrahovanja prodajalcev, ki nimajo v prodaji alkohola. 
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G. Kovač je povedal, da je v času zapiranja kluba K12 redno prisotna policijska patrulja, vendar je čas odhoda iz 

lokala predolg, da bi lahko bili prisotni ves čas. 

Povedal je tudi, da se v lokalu pogosto izvaja tudi inšpekcijski nadzor. 

 

Opozorjeno je bilo tudi na prekratek interval zelene luči za pešce v križišču Celovška -  Prušnikova – A. Bitenca. 

 

 

 

AD 2. 

Potrditev zapisnika 2. seje Sveta ČS Šentvid 

 

Predlog zapisnika so člani Sveta prejeli s sklicem seje. 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal na glasovanje predlog sklepa 2/3: 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid potrjuje zapisnik 2. seje Sveta Četrtne skupnosti Šentvid v predlagani obliki. 

 

Navzočih je bilo 13 članov Sveta. 

Predeljenih je bilo 13 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 13 članov Sveta 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 3. 

Potrditev zapisnika 1. izredne seje Sveta ČS Šentvid 

 

Predlog zapisnika so člani Sveta prejeli s sklicem seje. 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal na glasovanje predlog sklepa 2/3: 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid potrjuje zapisnik 1.  izredne seje Sveta Četrtne skupnosti Šentvid v predlagani 

obliki. 

 

Navzočih je bilo 13 članov Sveta. 

Predeljenih je bilo 13 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 13 članov Sveta 

Sklep je bil sprejet. 
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AD 4. 

Poročilo predsednika Sveta 

 

 

Predsednik Sveta je povedal, da je bila 21. 3. 2023 sklicana koordinacija predsednikov in župana MOL. 

 

27. 3. 2023 je bila koordinacija ČS in OGDP. 

 

Zabeležke obeh srečanj so na voljo v pisarni ČS. 

 

V nadaljevanju je najavil načrtovan sestanek z direktorjem LPT na temo prireditev na P & R Stanežiče.  

 

Povedal je tudi, da je načrtovan sestanek z vodjo SLS MU MOL na temo malega dela ČS za leto 2023. 

 

 

 

AD 5. 

Predlog rebalansa finančnega načrta ČS Šentvid za leto 2023 in dopolnitev malega dela ČS Šentvid za leto 2023 

 

Predlog rebalansa finančnega načrta ČS Šentvid za leto 2023 so člani Sveta prejeli pred samo sejo. 

 

Predsedujoči je povedal, da je predlagani rebalans posledica (še ne sprejetega) povečanja sejnin o čemer odloča 

Mestni svet MOL, druga, zgolj tehnična sprememba pa je vrnitev višina namenskih sredstev na planirano višino, kot je 

bila ob sprejemu Finančnega načrta za leto 2023. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

 

Po zaključku razprave je dal na glasovanje predlog sklepa 3/3: 

 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid potrjuje rebalans finančnega načrta za leto 2023 v predlagani obliki. 

 

Navzočih je bilo 14 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 14 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 14 članov Sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

Sprememba malega dela: 

 

Predsedujoči je prebral predlog sklepa: 

 

Svet Četrtne skupnosti Šentvid, po posvetu z organizatorji dosedanjih razstav, ugotavlja da je v razstavnem prostoru 

dovolj opreme za postavitev bodočih razstav. 

Zato spreminja, oziroma nadgrajuje malo delo načrtovano za leto 2023 tako, da se uredi  fasada pri vhodu v 

večnamenski prostor/galerija na podoben način kot je bila urejena za spominsko mizarnico, ter da se uredi prostor za 

stavbo, dostopen iz večnamenskega prostora / galerije, tako da bo lahko služil vzporednim aktivnostim ob razstavah, 

kot tudi drugim aktivnostim. (odstranitev mreže, ureditev tal, osvetlitev…). 

 

in odprl razpravo. 

 

 

Po zaključku razprave je dal na glasovanje predlagani sklep 4/3: 
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Svet Četrtne skupnosti Šentvid, po posvetu z organizatorji dosedanjih razstav, ugotavlja da je v razstavnem 

prostoru dovolj opreme za postavitev bodočih razstav. 

Zato spreminja, oziroma nadgrajuje malo delo načrtovano za leto 2023 tako, da se uredi  fasada pri vhodu v 

večnamenski prostor/galerija na podoben način kot je bila urejena za spominsko mizarnico, ter da se uredi 

prostor za stavbo, dostopen iz večnamenskega prostora / galerije, tako da bo lahko služil vzporednim 

aktivnostim ob razstavah, kot tudi drugim aktivnostim. (odstranitev mreže, ureditev tal, osvetlitev…). 

 

 

Navzočih je bilo 14 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 14 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 14 članov Sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 6. 

Pobude 

 

1. Omejitev prometa na delu ulice Na Gaju 

 

Pobudo so člani Sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

 

Po zaključku razprave je dal na glasovanje predlog sklepa 5/3: 

 

Pobuda, da se promet v delu Ulice na gaju (med Na gaju 7 in Na gmajni12) omeji le za lokalni promet se 

posreduje Oddelku za gospodarske dejavnosti in promet, s prošnjo da zahtevo strokovno pretehta in v 

primeru upravičenosti, postavi ustrezno signalizacijo. 

 

 

Navzočih je bilo 14 članov Sveta. 

Opredeljenih je bilo 14 članov Sveta. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 14 članov Sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

2. Ureditev kratkotrajnega parkiranja za starše v vrtcu na Martinovi poti 

 

Pobudo je podal član Sveta g. Srečo Orsag, ki je predlagal, da se v okolici vrtca uredijo dodatna parkirna mesta za 

starše vrtčevskih otrok. 

 

Po zaključku razprave je bilo dogovorjeno, da g. Orsag naveže stik z ravnateljico vrtca Šentvid in v pogovoru 

ugotovi ali so možne rešitve v okviru že obstoječih parkirnih mest. 

 

 

Predsedujoči je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan in zaključil sejo. 

 

 

Zapisal: 

Robert Golavšek 

 

        Damijan Volavšek 

          predsednik Sveta 

              Četrtne skupnosti Šentvid 


